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Middelburg, 20 november 2018 
 
Geachte voorzitter,  
 
Naar aanleiding van de discussie rond de Staat van Zeeland 2017 zijn door ons twee onderzoeken 
geïnitieerd, namelijk:   
 
- Een review van de Staat van Zeeland 2017 door APE;  
- Een onderzoek naar de toekomstige positionering van de onderzoeksfunctie door Berenschot. 
 
In onze brief van 6 maart jl. (met kenmerk 18006697) hebben wij u hierover geïnformeerd. Deze brief is in 
de commissie Economie van 9 maart jl. besproken.  
 
Begin mei heeft APE de gevraagde review opgeleverd. De uitkomsten hiervan zijn door ons college 
onderschreven en behandeld tijdens de commissie Economie op 18 mei jl. Inmiddels heeft ZB| 
Planbureau een herziene versie van de Staat van Zeeland 2017 uitgebracht. 
 
In juli 2017 is de toezegging gedaan aan de Staten om op een later moment terug te komen op de wijze 
waarop de kennis- en informatiehuishouding bij de Provincie Zeeland wordt geregeld. Dit was mede  
aanleiding voor het geven van de opdracht voor het onderzoek van Berenschot. 
 
Het rapport over de toekomstige positionering van de onderzoeksfunctie is onlangs door Berenschot 
opgeleverd en treft u hierbij aan.  
 
Rapport Berenschot 
In dit rapport adviseert Berenschot de onderzoeksfunctie onder te brengen bij een samen met het CBS 
en mogelijk ook andere betrokken lokale partners op te richten provinciaal ‘datacenter’ en hiervoor een 
gezamenlijke opdracht van provincie en de Zeeuwse gemeenten te formuleren.  
 
Berenschot heeft met verschillende partijen binnen en buiten de provincie gesproken en voor Zeeland 
verschillende opties onderzocht:  
 
1 Doorstart Planbureau 
2 Provinciaal datacenter 
3 Planbureau opheffen  
4 Continueren huidige situatie. 
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Op basis van ontwerpcriteria als onder meer professionaliteit, provinciale inbedding en 
toekomstbestendigheid zijn de verschillend opties gewogen. Berenschot concludeert op basis hiervan dat 
een provinciaal ‘datacenter’ samen met het CBS de beste perspectieven biedt (optie 2).  Deze 
voorkeurskeuze wordt in het rapport naar onze mening voldoende onderbouwd om nu de keus te maken 
voor verdere uitwerking van die optie. 
 
De keuze voor optie 2 sluit aan bij de landelijke ontwikkeling dat er samen met het CBS zgn. Urban Data 
Centers worden opgezet, waardoor ook gebruik  gemaakt kan worden van de ervaringen die elders 
inmiddels op het gebied van deze datacenters hebben opgedaan. 
 
Als college zijn wij voorstander van deze voorkeursoptie voor de opzet van een dergelijk nieuw Zeeuws 
datacenter. Wij zullen hiervoor een kwartiermaker aanstellen, die hierover in het tweede kwartaal van 
2019 rapporteert aan ons college.  Daarmee kiezen we er nu voor om de samenwerking met het CBS 
verder uit te werken, maar is nog geen sprake van een definitieve invulling van een samenwerkingsrelatie 
of businesscase. In de opdracht aan de kwartiermaker zullen we ook verzoeken de ZB te betrekken in de 
uitwerking van de opdracht om negatieve personele gevolgen te voorkomen en frictiekosten zoveel 
mogelijk te beperken. Ook bij de aanwijzing van de kwartiermaker zullen we ZB betrekken. 
 
Overleg met ZB 
Op 12 november jl. hebben de heren De Reu en De Bat namens ons college een constructief overleg 
gehad met de Raad van Toezicht en Raad van Bestuur van ZB over de door ons gekozen optie 2. 
Alhoewel er bij de ZB nog onzekerheden zijn rond de bedrijfsmatige en personele gevolgen, is ZB bereid 
samen met de Provincie in te zetten op uitwerking en realisatie van de genoemde voorkeursvariant, in het 
belang van de versterking van de onderzoeksfunctie. Van de kant van de Provincie en ZB is aangegeven,  
dat het een gezamenlijke verantwoordelijkheid is om deze gevolgen in kaart te brengen en op te vangen. 
Afgesproken is om in dit traject samen op te trekken.  
 
Samenvattend wordt van u gevraagd:  
 Kennis te nemen van het rapport van Berenschot over de toekomstige positionering van de 

onderzoeksfunctie in Zeeland;  
 Op basis hiervan onze keuze voor het onderbrengen van deze onderzoeksfunctie bij een samen met 

het CBS en lokale partners op te zetten provinciaal 'datacenter te onderschrijven (optie 2);  
 
Mochten zich belangrijke hick-ups of ontwikkelingen voordoen in de uitwerking van deze voorkeursoptie, 
dan zullen we u daarover uiteraard informeren. 
 
Uiteindelijk zal de uitwerking van deze voorkeursoptie doorwerken in aanpassingen van de provinciale 
begroting en uit dien hoofde ter goedkeuring aan u worden voorgelegd. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
gedeputeerde staten, 
 
 
 
 
Drs. J.M.M. Polman, voorzitter 
 
 
 
 
A.W. Smit, secretaris 
 
Bijlage: 1 (rapport Berenschot)  
 
 


